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Den Helder, 25 april 2024 

 
Geachte heer Kruizinga, 
 
Op 25 maart 2024 heeft u ons het bestuurlijk rapport informatiebeveiliging Gemeente Den Helder 
gestuurd. Daarin vraagt u om een bestuurlijke reactie. Deze brief is onze reactie op het rapport.  
 
Als bestuur herkennen wij ons in het aangeboden rapport en wij willen onze oprechte waardering 
uitspreken voor de inspanningen van de Rekenkamer om dit belangrijke aspect van ons functioneren 
onder de loep te nemen.  
 
Het aangeboden rapport zal dienen als een waardevol instrument voor verbetering en verdere 
ontwikkeling binnen onze organisatie. We zijn vastbesloten om de aanbevelingen die zijn 
voortgekomen uit dit onderzoek serieus te nemen en ze te integreren in ons beleid en onze praktijken. 
Om deze verbeteringen te realiseren, betrekken we het beschikbaar stellen van financiële middelen 
voor dit doel bij de door ons integraal aangevlogen voorstellen in de planning en controlcyclus. We 
erkennen dat investeringen in informatiebeveiliging essentieel zijn om te kunnen anticiperen op en 
reageren op steeds veranderende bedreigingen en risico's.  
 
Het is cruciaal om te benadrukken waarom informatiebeveiliging bij gemeenten van het hoogste 
belang is. Als beschermers van gevoelige gegevens en persoonlijke informatie van onze burgers, 
dragen we een grote verantwoordelijkheid om ervoor te zorgen dat deze gegevens veilig worden 
bewaard en beschermd. Informatiebeveiliging is niet alleen een kwestie van compliance, maar het 
vormt ook de ruggengraat van het vertrouwen dat onze burgers in ons stellen. Het verlies of de 
aanpassing van deze gegevens kan verstrekkende gevolgen hebben voor individuen en 
gemeenschappen, variërend van identiteitsdiefstal tot inbreuken op de privacy. 
 
Door te investeren in informatiebeveiliging wordt niet alleen voldaan aan wettelijke verplichtingen, 
maar we demonstreren ook onze toewijding aan het beschermen van de belangen en het vertrouwen 
van onze burgers. Het is een voortdurend proces van verbetering en aanpassing aan nieuwe 
bedreigingen en technologische ontwikkelingen. 
 
Nogmaals danken we de Rekenkamer voor hun waardevolle bijdrage aan dit belangrijke onderwerp. 
We kijken uit naar de implementatie van de aanbevelingen en naar het versterken van onze 
informatiebeveiligingspraktijken voor een veiligere toekomst voor onze gemeenschap. 
 
Met vriendelijke groet, 
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